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 Protokół Nr XLVII/8/2022 

Z Sesji Rady Gminy Krzyżanowice odbytej w Urzędzie Gminy 

w dniu 27 września 2022 roku   

w czasie od godz. 15.00 do 17.30 

 

 

Ad. 1).  Otwarcie Sesji. 

 

Obrady XLVII Sesji Rady Gminy Krzyżanowice otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Brunon Chrzibek witając Radnych, zaproszonych gości oraz kierownictwo Urzędu Gminy 

Krzyżanowice – lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2).  Stwierdzenie prawomocności Sesji. 

 

Stwierdzenia prawomocności sesji, na podstawie listy obecności, dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek. Na stan 15 Radnych obecnych jest 9 w związku z czym 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

 

15.02. Na salę obrad wszedł Radny Oliwer Huptaś  i Radny Józef Staś obecnych jest                             

11 Radnych. 

 

Ad. 3). Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia mianowicie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności Sesji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy Krzyżanowice. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i zarządzeń oraz informacja                         

o działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Działalność kulturalna w Gminie Krzyżanowice. 

7. Podjęcie  uchwał. 

8. Zakończenie Sesji. 
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Radny Oliwer Huptaś złożył do porządku obrad  wniosek formalny w sprawie uzupełnienia 

porządku obrad o pkt 8 sprawy bieżące, a w  pkt 9 zakończenie sesji.  

Przewodniczący poddał wniosek Radnego Oliwera Huptaś pod głosowanie. Głosowało 11 

Radnych. Wniosek upadł. Za wnioskiem głosował 1 Radny, przeciw 10 Radnych.  

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Dalej Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony wcześniej przez niego 

porządek obrad. 

Głosowało 11 Radnych. Za przyjęciem porządku obrad  głosowało 10 Radnych, 1 Radny 

wstrzymał się od głosu.  

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 4).  Przyjęcie protokołu z  XLVI Sesji Rady Gminy Krzyżanowice. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek zawnioskował by protokół z  ostatniej 

Sesji Rady Gminy z dnia 23 sierpnia 2022 roku przyjąć bez odczytania. Protokół był 

wyłożony do wglądu przed sesją, a w okresie między sesjami w biurze Rady Gminy.  

 

Przystąpiono do głosowania.  Głosowało 11 Radnych. 

Protokół z ostatniej sesji został przyjęty jednogłośnie.  

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 

15.06. Na salę obrad wszedł Radny  Hubert Fichna, obecnych jest  12 Radnych. 

 

 

Ad  5).  Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał oraz informacja                                 

            o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

  

Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na ostatniej Sesji Rady Gminy w dniu                         

23 sierpnia  2022 roku oraz informację o Zarządzeniach Wójta  i Kierownika Urzędu złożył 

Wójt Gminy Pan Grzegorz Utracki. 

Informacje o podjętych uchwałach oraz wydanych zarządzeniach stanowią załącznik do 

protokołu.  

 

W dalszej kolejności Wójt przedstawił i szeroko omówił  ważniejsze wydarzenia jakie miały 

miejsce w okresie międzysesyjnym.  
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Pełną  treść wydarzeń jakie miały miejsce w okresie między sesjami  można odsłuchać                    

z nagrania sesji zamieszczonego na stronie internetowej BIP Urzędu Gminy Krzyżanowice). 

 

15.38. Na salę obrad weszła  Radna Małgorzata Janda, obecnych jest  13 Radnych. 

 

Radna Izabela Topa zabierając głos w imieniu swoim i całego sołectwa Chałupki 

podziękowała Wójtowi oraz pracownikom Urzędu Gminy za pomoc i współpracę                             

w organizacji dożynek gminnych.  

 

Radna Beata Płaczek w imieniu swoim i Młodzieżowych Radnych Gminy podziękowała  

Wójtowi Gminy i Pani Sekretarz za zorganizowanie pięknej i udanej wycieczki. Podziękowała 

tez Pani Senator Ewie Gawęda która oprowadzała ich po sejmie i senacie. 

 

 

Radny Oliwer Huptaś zabierając głos, powiedział, iż Wójt w swoim sprawozdaniu z okresu 

międzysesyjnego wspomniał o odbytych zebraniach wiejskich. Sprawdził strony internetowe 

gminy i nie znalazł tam informacji o terminach zebrań. Wczoraj na spotkaniu wiejskim                        

w Tworkowie mieszkańcy mieli o to pretensje. W przyszłości prosił aby takie informacje 

umieścić na stronach internetowych Urzędu. Dalej mówił że Wójt wspomniał  o drastycznych 

podwyżkach cen energii. Chciałby wiedzieć, jaką stawkę wynegocjowano tej energii, od 

kiedy ta podwyżka będzie obowiązywać oraz co to za grupa zakupowa w której jesteśmy                  

i jakie gminy wchodzą do tej grupy.  

Radny Oliwer Huptaś powiedział jeszcze, że Wójt w czasie sprawozdania międzysesyjnego 

wspomniał, iż nikt nie zapalił mu światła w części mównicy, że chyba już oszczędzają na 

Wójcie. Radny stwierdził, iż na Panu Wójcie nie oszczędzamy bo Wójt pobiera najwyższe 

wynagrodzenie z możliwych, jakie daje ustawa.  

 

Na powyższe Wójt odpowiedział, iż nie sam  sobie ustalał wynagrodzenie, we wszystkich 

samorządach podwyżki zostały wdrożone, nikt z samorządowców tych podwyżek nie chciał, 

to rząd uchwalił  i trzeba było je  wdrożyć. Dalej powiedział, iż zebrania wiejskie były 

zorganizowane z tytułu funduszu sołeckiego jak co roku. Zawiadomienia były wywieszone na 

tablicach sołeckich i ci mieszkańcy co chcieli być, byli na zebraniach. 

Odnosząc się do sprawy energii elektrycznej, Wójt stwierdził, iż nie mówił o żadnych 

podwyżkach i negocjacjach które prowadzono. Jest podpisana umowa na energię                        

w granicach 500 zł za megawatogodzinę, a do nowego przetargu są przygotowania w grupie 

zakupowej z kilkunastoma samorządami i do końca roku ma nadzieję że ten przetarg 

zostanie rozstrzygnięty.  
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Ad 6).  Działalność kulturalna w Gminie Krzyżanowice. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Wójt Gminy Pan Grzegorz Utracki. Poinformował, iż 

działalność kulturalna wczoraj na połączonych komisjach była szczegółowo omówiona. 

Działalność kulturalna gminy Krzyżanowice od wielu lat od jest oparta na jednostce, która ją 

realizuje. W każdej miejscowości jest świetlica, działalność tych świetlic jest opisana 

szczegółowo w materiałach. Wczoraj na posiedzeniu komisji była mowa na temat świetlic, 

szczególnie o świetlicy w Tworkowie  gdzie jeden z Radnych też do niej uczęszczał. 

Powiedział, że do tej świetlicy chodziła młodzież trudna z PGR-u. Wójt stwierdził, że               

w żadnej świetlicy, w żadnym środowisku nie należy dzielić uczestników świetlic, są to dzieci 

i młodzież naszej gminy. Przez 10 lat był dyrektorem GZOKSiT, organizował  i  odpowiadał 

za tę działalność. Starano się dla wszystkich chętnych organizować takie zajęcia, które                 

w danym środowisku były potrzebne i  pożądane.  

Dalej pan Wójt powiedział, iż działalność świetlic można uznać za dobrą ale zawsze można 

dążyć do jeszcze lepszej pracy i działalności. Wspomniał też o pandemii która ograniczyła 

działalność i funkcjonowanie tych placówek. Myśli, że jeżeli nie będzie ograniczeń 

związanych z pandemią, to wróci działalność tych świetlic. Mówiąc o imprezach kulturalnych, 

stwierdził że niektóre wydarzenia kulturalne zostały zaniechane, albo nie odbyły się                        

z powodu obostrzeń pandemicznych. Myśli, że te wydarzenia wrócą a  materiał i dyskusja 

wczorajsza  mogą skłaniać do szukania nowych formuł które już się gdzieś pojawiają.  

Następnie Wójt wspomniał o działalności zespołu tanecznego „Uśmiech” który jest dużym 

atutem działalności kulturalnej i który odnosi sukcesy. 

W dalszej kolejności Wójt Pan Grzegorz Utracki mówił o działalności kulturalnej uzupełnianej 

wydarzeniami przez inne jednostki, organizacje czy też Urząd Gminy.  Stwierdził, iż patrząc 

na całość działalności kulturalnej, na aktywność naszch organizacji należy ocenić ją 

pozytywnie. Przed nami okres trudny, będą nowe zadania wprowadzone i realizowane jak 

np. wozownia przy ruinach, budynek roszarni które będą miejscem aktywności kulturalnej.  

Myśli, że działalność kulturalna będzie ewoluować, będzie szła w dobrym kierunku 

uzupełnienia i ubogacenia bogatego już kalendarza nowymi formułami i na pewno to jest 

duże zadanie dla tych którzy będą go realizowali.  

Kończąc swoje wprowadzenie, Wójt podziękował wszystkim pracownikom świetlic na terenie 

gminy, pracownikom GZOKSiT, wszystkim innym organizacjom i osobom związanym                     

z kulturą za działalność kulturalną w Gminie Krzyżanowice.  

 

Zabierając głos, Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gminy Pan Roman Kaczor 

powiedział, że tematem głównym wczorajszego wspólnego posiedzenia komisji była również  
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działalność kulturalna w gminie Krzyżanowice. Na posiedzeniu prócz Pani Dyrektor 

GZOKSiT gościliśmy panie pracujące w świetlicach. Wywiązała się merytoryczna dyskusja 

podczas której omawialiśmy obecną sytuację panującą w naszych świetlicach. Jeżeli chodzi 

o temat główny, to żadne nowe konkretne wnioski nie wniesiono. 

 

Ad 7 ). Podjęcie uchwał.  

 

1. Nr XLVII/56/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/28/2022 Rady Gminy Krzyżanowice                 

z dnia 24 maja 2022 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszary położone w sołectwach: 

Bieńkowice, Tworków, Krzyżanowice, Owsiszcze, Nowa Wioska, Zabełków, Chalupki .   

Uchwałę przedstawił i omówił Wójt Pan Grzegorz Utracki. 

Radny Roman Kaczor Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gminy   poinformował, iż 

projekt tej uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną 

opinię. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 Radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta 11 głosami za i 2 głosach wstrzymujących 

się. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

2. Nr XLVII/57/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/85/2021 Rady Gminy 

Krzyżanowice z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2032. 

Uchwałę przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Bańczyk.  

Radny Roman Kaczor Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gminy   poinformował, iż 

projekt tej uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną 

opinię większością głosów. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 Radnych.   

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta 11 głosami za i 2 głosach wstrzymujących 

się. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

3. Nr XLVII/58/2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

Uchwałę przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Bańczyk.  

Radny Roman Kaczor Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gminy   poinformował, iż 

projekt tej uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną 

opinię. 

 Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 Radnych.   
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W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta 11 głosami za i 2 głosach wstrzymujących 

się. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

4. Nr XLVII/59/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/15/2022 z dnia 29 marca 2022r.                    

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

Uchwałę przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Bańczyk.  

Radny Roman Kaczor Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gminy   poinformował, iż 

projekt tej uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną 

opinię. 

 Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 Radnych.   

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta 11 głosami za i 2 głosach przeciw. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Prosząc o głos, Wójt Gminy Pan Grzegorz Utracki odniósł się do uchwał zmian w budżecie                  

i zmiany uchwały w sprawie kredytu które były też opiniowane wczoraj na posiedzeniu 

wspólnym komisji. Stwierdził, iż wczoraj na zebraniu wiejskim w Tworkowie Pani Radna 

Janda powiedziała kłamstwo, powiedziała mieszkańcom, że była uchwała o nowym kredycie 

na 5 milionów złotych. Wyjaśnił, iż w uchwale chodziło o zmniejszenie zaciągniętego kredytu 

na wcześniejszych sesjach, w związku z tym, że wprowadzono dofinansowanie zewnętrzne 

do zadań, w związku z tym  potrzeba zaciągnięcia i finansowania kredytem zadań 

zmniejszyła się ponad 1 milion 200 tysięcy. Dalej odnosząc się do uchwały dot. zmian                  

w budżecie gminy  powiedział, że, gdyby wszyscy Radni  wstrzymali się głosu, jak dwaj 

Radni z Tworkowa to uchwała by nie została podjęta, a w uchwale jest wprowadzona część 

oświatowej subwencji na zwiększenie wynagrodzeń  dla nauczycieli,  jest 3 000 978 zł na 

wypłatę dodatku węglowego którego mieszkańcy by nie otrzymali, jest  darowizna na wyjazd 

dzieci szkolnych. Wójt stwierdził, iż nad pewnymi głosowaniami warto się zastanowić, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek powiedział, iż  nie ma się co dziwić, że 

niektórzy Radni przychodzą na komisję albo na sesję bez materiałów,  najprawdopodobniej 

ich nie czytają i nie wiedzą nad czym głosują.   

Radny Oliwer Huptaś odniósł się do słów  pana Wójta odnośnie kredytu i głosowania nad 

uchwałą kredytową.  Powiedział że nad większością uchwał budżetowych wstrzymuje się od 

głosu podobnie jak nad wieloletnią prognozą finansową, ponieważ po prostu nie ufa tekiej 

polityce, widziałby osobiście inną dążącą do mądrego rozwoju, a nie szybkiego postępu. 

Jeżeli chodzi o zmniejszenie kredytów do 5 100 000 zł, to ma tego świadomość że się 

zmniejszył o dotację, którą otrzymaliśmy. Dalej będzie takie uchwały głosował na nie, dopóki 

taki kredyt nie spadnie do poziomu wskaźnika około 2, 3% całego budżetu. Dalej będzie tak 
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głosować do końca kadencji, jeśli coś w tym budżecie mu się podobać nie będzie. Jeżeli 

chodzi o dodatek węglowy, podziękował bo też jak spora część naszych mieszkańców pali 

węglem.  

 

Ad. 8).   Zakończenie  Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek dokonał zakończenia posiedzenia                      

     XLVII Sesji Rady Gminy Krzyżanowice, dziękując wszystkim za udział. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                             /-/ Brunon Chrzibek / 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała B. Kubaszek 

 

 



Data głosowania:

Nazwa sesji: XLVII Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

27.09.2022

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu "Sprawy bieżace" jako punkt
8.

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość bezwzględna Uchwałę przyjmuje gdy głosów ZA jest więcej niż NIE i wstrzymujacych się
łącznie z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 1

Głosów PRZECIW: 10

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

11

11

TAK

Uchwała nie została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek NIE1

Roman Cwik NIE2

Józef Staś NIE3

Beata Płaczek NIE4

Roman Kaczor NIE5

Piotr Minkina NIE6

Oliwer Huptaś TAK7

Andrzej Bulenda NIE8

Izabela Topa NIE9

Walter Witeczek NIE10

Walter Bożek NIE11

Strona 1Data wydruku raportu: 27.09.2022 15:03:08



Data głosowania:

Nazwa sesji: XLVII Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

27.09.2022

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Przyjęcie porządku obrad XLVII Sesji Rady Gminy KrzyżanowiceTemat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość bezwzględna Uchwałę przyjmuje gdy głosów ZA jest więcej niż NIE i wstrzymujacych się
łącznie z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 10

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 1Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

11

11

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Roman Cwik TAK2

Józef Staś TAK3

Beata Płaczek TAK4

Roman Kaczor TAK5

Piotr Minkina TAK6

Oliwer Huptaś WSTRZ7

Andrzej Bulenda TAK8

Izabela Topa TAK9

Walter Witeczek TAK10

Walter Bożek TAK11

Strona 1Data wydruku raportu: 27.09.2022 15:04:38



Data głosowania:

Nazwa sesji: XLVII Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

27.09.2022

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 23 sierpnia 2022 rokuTemat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 10

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 1Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

11

11

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Roman Cwik TAK2

Józef Staś TAK3

Beata Płaczek TAK4

Roman Kaczor TAK5

Piotr Minkina TAK6

Oliwer Huptaś WSTRZ7

Andrzej Bulenda TAK8

Izabela Topa TAK9

Walter Witeczek TAK10

Walter Bożek TAK11

Strona 1Data wydruku raportu: 27.09.2022 15:05:57



Data głosowania:

Nazwa sesji: XLVII Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

27.09.2022

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XLVII/56/2022 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie
zmiany uchwały Nr XLIV/28/2022 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 24 maja 2022 roku w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obejmującego obszary położone w sołectwach: Bieńkowice, Tworków, Krzyżanowice, Owsiszcze,
Nowa Wioska, Zabełków, Chalupki

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 11

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 2Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

13

13

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Roman Cwik TAK2

Józef Staś TAK3

Beata Płaczek TAK4

Małgorzata Janda WSTRZ5

Roman Kaczor TAK6

Piotr Minkina TAK7

Oliwer Huptaś WSTRZ8

Andrzej Bulenda TAK9

Izabela Topa TAK10

Walter Witeczek TAK11

Walter Bożek TAK12

Hubert Fichna TAK13
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XLVII Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

27.09.2022

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XLVII/57/2022 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 27 wrzesnia 2022 roku w sprawie
zmiany uchwały Nr XXXIX/85/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 20 grudnia 2021 roku w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2032

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 11

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 2Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

13

13

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Roman Cwik TAK2

Józef Staś TAK3

Beata Płaczek TAK4

Małgorzata Janda WSTRZ5

Roman Kaczor TAK6

Piotr Minkina TAK7

Oliwer Huptaś WSTRZ8

Andrzej Bulenda TAK9

Izabela Topa TAK10

Walter Witeczek TAK11

Walter Bożek TAK12

Hubert Fichna TAK13
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XLVII Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

27.09.2022

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XLVII/58/2022 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 27 wrzesnia 2022 roku w sprawie
zmian w budżecie gminy na 2022 rok

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 11

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 2Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

13

13

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Roman Cwik TAK2

Józef Staś TAK3

Beata Płaczek TAK4

Małgorzata Janda WSTRZ5

Roman Kaczor TAK6

Piotr Minkina TAK7

Oliwer Huptaś WSTRZ8

Andrzej Bulenda TAK9

Izabela Topa TAK10

Walter Witeczek TAK11

Walter Bożek TAK12

Hubert Fichna TAK13
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XLVII Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

27.09.2022

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XLVII/59/2022 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie
zmiany uchwały Nr XLII/15/2022 z dnia 29 marca 2022r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 11

Głosów PRZECIW: 2

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

13

13

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Roman Cwik TAK2

Józef Staś TAK3

Beata Płaczek TAK4

Małgorzata Janda NIE5

Roman Kaczor TAK6

Piotr Minkina TAK7

Oliwer Huptaś NIE8

Andrzej Bulenda TAK9

Izabela Topa TAK10

Walter Witeczek TAK11

Walter Bożek TAK12

Hubert Fichna TAK13
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